
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 6. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Hvad mener ministeren, at det betyder for patienternes mulighed for at kom-
me sig bedst muligt, at psykiatrisygehuset i Slagelses faciliteter ikke kan be-
nyttes fuldt ud, særligt set i lyset af, at ministeren i forbindelse med indvielsen
af psykiatrisygehuset i august sidste år fremhævede, at det ikke kun er selve
behandlingen, der er afgørende for, om mennesker med en psykisk sygdom
kommer ”helskindet gennem deres sygdomsforløb”, men at de fysiske ram-
mer med ”mange faciliteter”, der ”understøtter behandlingen”, også spiller en
stor rolle?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2015-16, jf.
SUU alm. del - samrådsspm. BR.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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